

香港浸會大學北角中醫專科診所 暫停服務通知



暫停服務

香港特區政府於 2020 年 8 月 3 日再公佈新一輪防疫措施，所有會所繼續關閉多 7 天。

故位處於雋悅·滙會所內之香港浸會大學北角中醫專科診所(北角診所)必須由 2020 年 7 月 15 日至 8 月 11 日關閉，診所服務暫停。2020 年 8 月 12 日恢復服務。診所職員會陸續通知各位已預約門診的病人。

浸大天灸安排

原訂於 2020 年 8 月 5 日(星期三)、8 月 9 日(星期日)、8 月 15 日(星期六)及 8 月 16 日(星期日)在北角診所舉行的浸大天灸，將會改到香港浸會大學港島魏克強中醫專科診所(上環診所)舉行，貼藥時間不變。診所職員會陸續致電受影響人士有關安排。

上環診所地址：香港干諾道中 133 號誠信大廈 17 樓全層(港鐵上環站 C 出口)，電話：2591-0666 / 2591-6079。

如有需要，可致電 3589-6988 查詢。 不便之處，敬希見諒。

臨床部
4/8/2020

HKBU Chinese Medicine Specialty Clinic (North Point) Suspension of Service



Suspension of Service

The HKSAR Government announced a new round of Disease Prevention Measures on 3rd August 2020 again, all club-houses must be closed for 7 days more.

HKBU Chinese Medicine Specialty Clinic (North Point) is located at the Joyous Hub, it must be closed and clinic service will be suspended from 15th July to 11th August 2020. Clinic service will be resumed on 12th August 2020. Clinic staff will call the patients who have made medical appointments at the North Point CM Clinic.

Arrangement on BU TianJiu Treatment

BU TianJiu Treatment scheduled on 5th, 9th, 15th and 16th August 2020 at the North Point CM Clinic, will be changed to HKBU HK Island Wei Ke Qiang Chinese Medicine Specialty Clinic (Sheung Wan CM Clinic), the treatment time remain unchanged. Our clinic staff will call the people affected by the measures for the relevant arrangements.

Address of Sheung Wan CM Clinic: 17/F., Alliance Building, 133 Connaught Road Central, Hong Kong (MTR Exit C)
Tel: 2591-0666 / 2591-6079

For enquiry, you can call 3589-6988. We apologize for any inconvenience caused and thank you for your kind attention.

Clinical Division
4/8/2020